
Protokół Nr XXV /2021 
z XXV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 28 kwietnia 2021 r. 
 
 
XXV sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie z zastosowaniem zdalnego trybu obradowania zgodnie z ustawą z dnia 
31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID 19, innych chorób 
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw 
(Dz. U. poz. 568).  
Sesji przewodniczył Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu. W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje 
się w formie elektronicznej na stronie BIP Starostwa Powiatowego: 
https://www.youtube.com/watch?v=6Wy4l6BWIaI  
 
 
Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:25 tego 
samego dnia. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad  
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
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Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę 
do św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Łańcucie za rok 2020 dotyczącej bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie 
ochrony przeciwpożarowej. 

4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Łańcucie za rok 2020.  
5. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji „Rocznego programu 

współpracy Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2020”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 2 w Łańcucie 
z Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 w Łańcucie 
z siedzibą przy ul. Farnej 10 w Łańcucie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Łańcucie z Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Łańcucie z siedzibą przy ul. Farnej 10 w Łańcucie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/158/2020 z dnia 29 grudnia 
2020 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Łańcuckiego w 2021 r.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021.  
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
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19. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

20. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
21. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
22. Sprawy różne.  
23. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Łańcucie za rok 2020 dotyczącej bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie 
ochrony przeciwpożarowej. 
 
 
Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Łańcucie za rok 2020 dotyczącej bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie 
ochrony przeciwpożarowej przedstawił i omówił w formie multimedialnej Bogusław 
Golenia Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej (prezentacja w załączeniu 
do protokołu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Kilian, 
Radny Jan Magoń, 
Komendant Bogusław Golenia, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki.  
 
 
Ad. 4.  
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Łańcucie za rok 2020. 
 
 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Łańcucie za rok 2020 
przedstawił i omówił Marek Kuźniar Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Łańcucie.  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Dyrektor Marek Kuźniar. 
 
 
Ad. 5.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łańcuckiego z realizacji „Rocznego programu 
współpracy Powiatu Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2020”. 
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Sprawozdanie Zarządu Powiatu z realizacji Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie za rok 2020 przedstawił omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik 
Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac 
Naczelnik Tadeusz Pasieczny.  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 2 w Łańcucie 
z Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji, którą przedstawił Przewodniczący Komisji Józef Buk. 
Jednocześnie informując, że pozostałe uchwały edukacyjne też uzyskały pozytywną 
opinię.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 2 w Łańcucie z Zespołu 
Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Uchwała Nr XXV/175/2021 w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej Nr 2 w Łańcucie 
z Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 w Łańcucie 
z siedzibą przy ul. Farnej 10 w Łańcucie. 
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 w Łańcucie z siedzibą 
przy ul. Farnej 10 w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro.  
 
 
Uchwała Nr XXV/176/2021 w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 w Łańcucie 
z siedzibą przy ul. Farnej 10 w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Łańcucie z Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyłączenia Centrum Kształcenia Zawodowego w Łańcucie 
z Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
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Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXV/177/2021 w sprawie wyłączenia Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Łańcucie z Zespołu Szkół Nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Łańcucie została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Łańcucie z siedzibą przy ul. Farnej 10 w Łańcucie. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Kultury, Sportu i Rekreacji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Centrum Kształcenia Zawodowego w Łańcucie 
z siedzibą przy ul. Farnej 10 w Łańcucie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXV/178/2021 w sprawie likwidacji Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Łańcucie z siedzibą przy ul. Farnej 10 w Łańcucie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/158/2020 z dnia 29 grudnia 
2020 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Łańcuckiego w 2021 r. 
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej, którą przedstawił Dariusz Kuraś Przewodniczący 
Komisji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/158/2020 z dnia 29 grudnia 
2020 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
Powiatu Łańcuckiego w 2021 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXV/179/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/158/2020 z dnia 
29 grudnia 2020 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Łańcuckiego w 2021 r została podjęta (w załączeniu). 
 
 
Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 
Administracyjno – Gospodarczego  w Łańcucie. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXV/180/2021 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 12.  
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników”. 
 
 
Projekt uchwały omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń, 
Radna Monika Roman, 
Radny Jan Magoń (Ad Vocem) 
Radny Michał Mac. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa, którą przedstawił Krzysztof Wawro 
Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach powiatowych 
na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji i budowy 
chodników”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Monika 
Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
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Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Wojciech Szura. 
BRAK GŁOSU (1) 
Mariusz Rejman. 
 
Uchwała Nr XXV/181/2021 w sprawie przekazania Gminie Markowa zadania 
publicznego polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Markowa z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników” została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania publicznego 
polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji i 
budowy chodników”. 
 
 
Projekt uchwały omówił Janusz Wolski Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 
w Łańcucie.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa, którą przedstawił Krzysztof Wawro 
Przewodniczący Komisji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, Jan Panek, 
Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Kamil Kilian, Michał Mac, Jakub Reizer, Wojciech Szura. 
BRAK GŁOSU (1) 
Mariusz Rejman. 
 
 
Uchwała Nr XXV/182/2021 w sprawie przekazania Gminie Czarna zadania 
publicznego polegającego na „letnim i zimowym utrzymaniu chodników przy drogach 
powiatowych na terenie Gminy Czarna z wyłączeniem remontów, modernizacji 
i budowy chodników” została podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
 
Projekt uchwały dotyczący poprawy bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego 
i ograniczenia liczby wypadków drogowych na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 
nr 877 Naklik – Leżajsk – Łańcut - Dylągówka z drogą powiatową nr 1275R Czarna – 
Białobrzegi – Laszczyny w Dąbrówkach omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Mariusz Rejman. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa, którą przedstawił Krzysztof Wawro 
Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
 
Uchwała Nr XXV/183/2021 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
 
Projekt uchwały dotyczący wyraża sprzeciwu wobec planów wdrożenia „Europejskiej 
Strategii Bioróżnorodności do 2030 r. – „Przywracanie przyrody do naszego życia”, 
która została opublikowana przez Komisję Europejską w dniu 20 maja 2020 r. 
przedstawił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń, 
Radna Monika Roman, 
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Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Janusz Bester. 
 
Bardzo obszernie i szczegółowo temat przybliżył i ustosunkował się do zapytań 
i sugestii radnych Tomasz Steliga z Nadleśnictwa Leżajsk.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa, którą przedstawił Krzysztof Wawro 
Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jakub Reizer, Mariusz 
Rejman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Zbigniew Grad, Michał Mac, Jan Panek, Monika Roman. 
BRAK GŁOSU (1) 
Jan Magoń. 
 
 
Uchwała Nr XXV/184/2021 w sprawie wyrażenia stanowiska została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 16.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman, 
Radny Michał Mac, 
Przewodniczący Rady Marek Uberman. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, 
Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jan Panek, Monika Roman. 
 
 
Uchwała Nr XXV/185/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 
finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2021 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 17.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jakub Reizer, 
Radny Zbigniew Grad, 
Radny Dariusz Kuraś, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki.  
 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
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Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Monika Roman. 
 
 
Uchwała Nr XXV/186/2021 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2021 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 18.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, 
Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Monika Roman. 
 
Uchwała Nr XXV/187/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 19.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
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Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac zwrócił się z następującymi zapytaniami: 
1) kiedy nastąpi podpisanie umowy na realizację zadania – budowa tunelu na drodze 

wojewódzkiej 877, 
2) kiedy będzie realizowane zadanie dotyczące przygotowania dokumentacji na ulicy 

Traugutta w Łańcucie, 
3) kiedy zostaną oddane boiska sportowe przy ZST w Łańcucie realizowane 

z programu Sportowa Polska, 
4) odnośnie inwestycji w sprawie łącznika z autostradą, 
5) czy jest możliwość zwiększenia procentowego dofinasowania projektów, które 

obecnie wynosi 60%, 
6) czy powiat przekazał środki finansowe dla Stowarzyszenia Przyjaciół Młodzieży 

Specjalnej Troski pod budowę mieszkań tworzonych dla osób 
z niepełnosprawnością intelektualną, ponieważ miasto Łańcut ma problemy 
formalne z przekazaniem tych środków. 

 
Radny Dariusz Kuraś złożył podziękowania Zarządowi Powiatu Łańcuckiego za 
wspomożenie Zarządu Klubu Sportowego Towarzystwa Kultury Fizycznej z Rakszawy 
na zakup nagród dla najlepszych zawodników grających w Turnieju Półfinałowym Piłki 
Siatkowej o wejście do II ligi PZPS.  
 
Radny Jan Magoń zapytał odnośnie wideokonferencji z Powiatem Sarpfalz 
w Niemczech. 
 
Radna Monika Roman zwróciła się z wnioskiem w imieniu mieszkańców Łańcuta 
z ul. Kopernika w sprawie przeglądu drzewostanu i wycięcia drzew, które stwarzają 
zagrożenie dla mieszkańców. Poinformowała, że wniosek ten był wcześniej składany 
na Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa 
Publicznego. Ponadto dopytała, na jakim etapie jest sprawa dotycząca budowy chodnika 
na ul. Traugutta w Łańcucie.  
 
 
Pan Starosta ustosunkował się do powyższych zapytań i opowiedział: 
 
Radnej Monice Roman, że projekt na chodnik przy ul. Traugutta został zakończony 
i można przystąpić do przetargu na wykonanie. Brakuje jednak deklaracji ze strony 
Miasta Łańcuta, co do wykonania tego chodnika. Odnośnie drzewostanu przekazał, że 
w tej sprawie uległa polepszeniu współpraca z Konserwatorem Zabytków, są 
prowadzone rozmowy w tej sprawie.  
 
Radnemu Janowi Magoniowi wyjaśnił, że Powiat Łańcucki współpracuje z Powiatem 
Sarpfalz w Niemczech od kilku lat, obecnie ma zostać podpisana umowa po stronie 
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niemieckiej, którą Powiat Łańcucki zadeklarował 28 sierpnia 2019 r., jednak w wyniku 
pandemii zostało to oddalone w czasie.  
 
Radnemu Michałowi Macowi odpowiedział, że powiat zadeklarował przekazanie 
100 000 zł Stowarzyszeniu Przyjaciół Młodzieży Specjalnej Troski pod budowę 
mieszkań, nad sposobem przekazania tych środków czuwa Wydział Finansowo – 
Budżetowy Starostwa Powiatowego. Pan Starosta doradził, aby Miasto Łańcut 
w sprawie skontaktowało się ze Skarbnikiem Powiatu. Odnośnie finansowania 
projektów z Funduszu Dróg Samorządowych odpowiedział, że 60% jest to konstant 
i raczej nie będzie zwiększone. Odnośnie łącznika A4 z DK 94 poinformował, że 
prowadzone są rozmowy z Marszałkiem Województwa, wszystko idzie w dobrym 
kierunku, inwestycja ma być realizowana z nowej pespektywy unijnej. Jeżeli chodzi 
o boiska sportowe przy ZST stwierdził, że już powinny być realizowane, wyraził 
zaniepokojenie, że firmy nie ma jeszcze na placu budowy. Natomiast, co do terminu 
podpisania trójstronnej umowy na tunel pan Starosta przekazał, że ma ona zostać 
podpisana w najbliższych dniach.  
 
Radny Michał Mac odnośnie ulicy Traugutta powiedział, iż z wiedzy, którą posiada 
trzecia już z kolei decyzja w tej sprawie będzie podejmowana na najbliższej sesji Rady 
Miasta Łańcuta, finansowanie 50% na projekt. Natomiast, jeżeli chodzi o wykonawstwo 
to Miasto Łańcut czeka na oszacowanie całej wartości inwestycji po projekcie 
i wyliczenie wartości inwestycji. Miastu zależy na tej inwestycji i nie powinno być 
żadnych problemów z finansowaniem.  
 
 
Ad. 20.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Mariusz Rejman zwrócił się z zapytaniem, co z gminami, które nie podpiszą 
porozumienia odnośnie współpracy polegające na letnim i zimowym utrzymaniu 
chodników. Czy Zarząd Powiatu ma jakieś alternatywne rozwiązanie?, czy w dalszym 
ciągu będzie zaniedbywany ten obowiązek?  
 
Pan Starosta odpowiedział, że obowiązek odśnieżania należy do mieszkańca (sąsiada 
danego chodnika), natomiast jeśli gmina jest za tym, aby z tego obowiązku zwolnić 
mieszkańców to prowadzi te zadania.  
 
Radny Mariusz Rejman (Ad Vocem) w związku z powyższym poprosił o opinię Radcy 
Prawnego na piśmie w tym temacie.  
 
Radna Monika Roman (Ad Vocem) zauważyła, że gdyby taka uchwała była niezgodna 
z prawem to Biuro Prawne Wojewody uchwałę taką by odrzuciło. 
Radny Mariusz Rejman (Ad Vocem) stwierdził, że nie kwestionuje uchwały tylko 
chodzi o to kto ma odśnieżać chodniki.  
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Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zabierał głos odnośnie zadania 
inwestycyjnego, którego potrzeba była zgłaszana we wcześniejszych spotkaniach. 
Chodzi o remont drogi powiatowej w miejscowości Kraczkowa – Cierpisz wraz 
z budową chodników i modernizacją mostu. Zapytał czy w tej sprawie są jakieś nowe 
informacje. 
 
Pan Starosta odpowiedział, że w tej sprawie prowadzone są rozmowy z Gminą Łańcut, 
będzie wykonywany projekt pod przyszłą możliwość zgłoszenia do Funduszu Dróg 
Samorządowych.  
 
 
Ad. 21.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł 
Skoczowski, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro. 
 
Protokół Nr XXIV / 2020 z dnia 25 marca 2021 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 22.  
Sprawy różne. 
 
 
W sprawach różnych głos zabierali: 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Krzysztof Wawro, 
Radny Jan Magoń, 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu  
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Ad. 23.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął 
obrady XXV sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


